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自动售卖机、售货机上亚马逊要办理测试报告UL 751

These requirements cover self-contained, payment-accepting, vending machines that vend non-refrigerated products
to be employed in accordance with the National Electrical Code, ANSI/NFPA 70. Vending machines as covered by
this standard are intended for indoor use only, except that they will be investigated for outdoor use or use in a
protected location if so designated by the manufacturer.

Vending machines may be battery operated. Vending machines may be battery operated and may be provided with a
solar photovoltaic (PV) system. Refrigerated sections of vending machines that vend a non-refrigerated product are
judged under the requirements for refrigerated vending machines.

These requirements also cover vending machines intended for installation within motor fuel dispensing facilities in
accordance with Supplement SA, Requirements for Vending Machines Intended for Installation within Motor Fuel
Dispensing Facilities, and as defined by the Code for Motor Fuel Dispensing Facilities and Repair Garages, NFPA
30A.

These requirements do not cover sound-recording and reproducing machines.

UL 751

这些要求涵盖了根据国家电气规范ANSI/NFPA 70销售非制冷产品的自给自足、接受付款的自动售货机。
本标准涵盖的自动售卖机仅适用于室内使用，但如果制造商指定，将调查其室外使用或在受保护位置使
用。

自动售货机可能由电池供电。自动售货机可能由电池供电，并可能配备太阳能光伏（PV）系统。销售非



冷藏产品的自动售货机的冷藏部分根据冷藏自动售货机器的要求进行判断。

这些要求还包括根据《补充件SA》、《汽车加油设施内安装自动售货机的要求》以及NFPA
30A《汽车加油设备和修理厂规范》的规定，拟安装在汽车加油设施中的自动售货机器。

这些要求不包括录音机和放音机。
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